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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Concessie plaatsen en uitbaten ledschermen openbaar 

domein 
Door Wouter Linseele 

Rosanne Mestdagh: Kunnen verenigingen ook boodschappen plaatsen op de schermen? 

Wouter: Het lijkt me logisch dat we dit ook zullen doen, dit zal tijdens de zendtijd van de stad zijn. 

 

Wout Patyn: Hoe is het contact met de lokale handelaar? Kunnen de prijzen door de adverteerder 

eenzijdig verhoogd worden? 

Wouter: De concessiehouder zal zelf de lokale handelaar contacteren en vragen of ze willen 

adverteren op het bord. Als stad doen wij geen aankoop en betalen we niets behalve de elektriciteit. 

We hebben dit juridisch laten verifiëren door onze advocaat. Het risico ligt dus volledig bij de 

concessionaris. 

De prijzen voor advertenties zullen eventueel in de toekomst worden verhoogd afhankelijk van de 

markt. Advertenties kunnen door de handelaren per maand worden voorzien. 

 

Wout Patyn: is Harelbeke groot genoeg voor zo’n project? 

Wouter: Zele is een vergelijkbare stad en daar is het blijkbaar een succes. 

 

Willy Vandemeulebroucke: wat met de verkeersveiligheid? 

Wouter: De zendtijd wordt beperkt tot ongeveer 6 seconden per advertentie oa ook in het kader van 

de verkeersveiligheid. 

 

Patrick Claerhout: zou de locatie aan “de mol” zich niet beter aan de op- en afrit van de parking van 

de Gavers bevinden? 

Wouter: De locatie aan de mol ligt nog niet vast, dit kan nog bekeken worden. 

 

Patrick Claerhout: Wij zorgen voor onze eigen boodschappen op het scherm, wie zorgt voor deze van 

de lokale handelaars? 

Wouter: Het content management voor de lokale handelaars wordt door de concessionaris geregeld. 

 



3. Overzicht van de huidige personeelsstromen en selecties 
Door Mieke Vandoorne 

 

4. Beleidsrapporten aanpassing meerjarenplan 20-25 

(aanpassing 2022-2) 

Door Ellen Vandeputte (beleidsaccenten) en Stefan Himpens (financiële toelichting) 

Rosanne Mestdagh: Wordt de nieuwe site “de mol” enkel voor activiteiten voor jeugd?  

Ellen: Nee, ook culturele activiteiten zullen daar worden voorzien. 

 

Willy Vandemeulebroucke: Werd er al nagedacht over de locatie voor de bibliotheek? 

Kathleen Duchi: De locatie van de bibliotheek zal in 2023 bepaald worden. 

Stefan: De bibliotheek is de laatst te bepalen locatie, maar er moet nu al gedacht worden 

aan de mogelijkheden naar de toekomst toe. Eén van de opties is ook om te blijven waar 

het nu is gevestigd. 

 

Willy: Er is sprake van investeringen in zonnepanelen, waar zullen deze komen? 

Stefan: Eén van de locaties is het nieuwe zinken dak van het stadhuis. 

 

Patrick Claerhout: Er zal een oefening worden gedaan mbt het eigen personeelsbestand. 

Hoe zal dit gebeuren? 

Alain Top: Het uitgangspunt blijft een goede dienstverlening. De oefening mbt het 

personeel moet nog gebeuren. We moeten zorgen dat de juiste man/vrouw op de juiste 

plaats tewerkgesteld is. Zo heeft bv digitalisering nu een grote invloed op veel functies. 

We koppelen deze oefening aan de natuurlijke uitstroom, het is niet de bedoeling om 

naakte ontslagen door te voeren. 

 

Patrick Claerhout: Ik heb niet de indruk dat digitaliseren in de stad leidt tot minder 

personeel maar integendeel tot meer mensen om dit mogelijk te maken. 

Stefan: Het digitaliseren zorgt er niet voor dat er bv onmiddellijk een paar bestaande 

functies in de toekomst niet meer ingevuld hoeven te worden. Het gaat hier en daar om 

kleinere winsten waardoor er bv tijd vrijkomt om meer in te zetten op andere noodzakelijke 

taken. 

 



5. Varia 
Door Stefan Himpens 

 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

Stefan Himpens 


